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شانس مدال ژیمناستیک بازی های آسیایی:

روحیه ای برای مسابقه ندارم!
4

سرپرست سازمان پسماند شهرداری کرج:

ایمنی و بهداشت کار در حوزه شهری 
با کم کاری هایی مواجه است

3
سالاری خبر داد:

 تشکیل کمیته
 انتخاب شهردار برای 

جانشین  افشانی
3

صلاحیت 
»احمدی نژاد« برای 

تصدی شهرداری کرج 
احراز نشد

»دنیای هوادار« از منشأ قراردادهای پر ابهام مدیریت شهری با پیمانکاران گزارش می دهد2

ماجرای پیمان های بی ضمان

دنیای هوادار از ضعف یا دسیسه های فرهنگی
 در استادیوم ها گزارش می دهد

چشم بانوان به درهای »آزادی«! 
فرمانده انتظامی البرز:

فردی با ۷۰۰ فقره 
کلاهبرداری در

2 کرج دستگیر شد 

»دنیای هوادار« به یاد روح قلم
 زنده یاد ناصر احمدپور 

منتشر می شود
2

در مراسم تقدیر خبرنگاران از یک مسئول پاسخگو مطرح شد

شاکرمی: مسئولان باید از
 انتقادات سالم استقبال کنند

از تمرین کردن معاف شده ام
حامد حدادی درحالی که هیچ کس از مصدومیت 
او خبر نداشت، راجع به پارگی کشاله رانش گفت و 
علت تمرین نکردن خود را اینگونه توضیح داد:»پانزده 
روز بود که سخت تمرین می کردم و خیلی راضی 
بودم. اما چهار روز پیش در هنگام تمرین احساس 
درد کردم و متوجه شدم که کشاله ران پایم آسیب 
دیده است. پزشکان 5 سانتی متر پارگی عضله را 
ام.  از تمرینات معاف شده  تشخیص دادند و من 
باید زمان کمتری بازی کنم و نمی توانم 40 دقیقه 
و  استراحت  حال  در  فعلا  باشم.  بازی  زمین  در 

فیزیوتراپی هستم و تا برای بازی ها آماده شوم.«

به رنگی جز طلایی قانع نمی شویم
حدادی درباره اینکه در بازی های جاکارتا حضور 
خواهد داشت یا خیر توضیح داد:»در شرایط کنونی 
قادر به بازی کردن نیستم. اما حتما همراه تیم به 
جاکارتا می روم و می خواهم با فیزیوتراپی خود را به 
بازی ها برسانم. البته ممکن است در دور مقدماتی یا 
بازی های آسان استراحت کنم تا در بازی های مهم 
در زمین باشم.»وی درباره اینکه مدال طلای بازی 
های آسیایی طلسم شده است، گفت:»چهار سال 
پیش با بدشانسی مدال طلایمان را با نقره عوض 
کردیم. نمی گویم قول می دهیم اما همه سعی خود 
را می کنیم تا طلای مسابقات را به دست آوریم. ما 

از این رقابت ها مدال می خواهیم و به رنگی به جز 
طلایی قانع نمی شویم.«

در  ما  از  زودتر  امارات  تیم  شاید 
جاکارتا باشد!

ستاره بسکتبال ایران درباره انصراف تیم ها از بازی 
های آسیایی گفت:»فکر نمی کردم بازی های آسیایی 
انقدر بی در و پیکر باشد که هر تیمی بتواند برود و 
برگردد. بعد از انصراف فیلیپین و تصمیم دوباره این 
تیم به حضور در بازی ها، امارات نیز انصراف داد. با 
این وضعیت بعید نیست که امارات برگشته باشد و 

الان در جاکارتا منتظر ما باشد.« )با خنده(

پزشک، ماسور و تدارکات نداریم
حدادی درباره متفاوت بودن برخی قوانین بازی 
دیگر  با  آسیایی  های  گفت:»بازی  آسیایی  های 
تورنمنت هایی که در آن شرکت کردیم فرق دارد. 
به یاد دارم که دور قبل توپ بازی ها با توپی که ما 
همیشه با آن تمرین می کردیم فرق داشت. اینبار 
هم از کادرفنی پرسیدم که توپ ها فرق دارد یا نه، 
و خواستم که اگر فرق می کند آن توپ ها را برای 
ما تهیه کنند تا به آن عادت کنیم.« وی همچنین 
کادرفنی  نفرات  اعزام  برای  محدودیت  درباره 
توضیح داد:»گویا در بازیهای آسیایی به بیش از 
5 نفر اجازه حضور در کنار تیم را نمی دهند. بدین 
ترتیب ما نمی توانیم پزشک، ماسور و تدارکات 
را به همراه خود داشته باشیم. این درحالی است 
که این افراد فاکتورهای اصلی موفقیت یک تیم 
هستند و نبود آنها کار را دشوار می کند. در دهکده 
بازی ها پزشکانی حضور دارند که پزشک ورزش 
های انفرادی هستند. فیزیک بازیکنان بسکتبال با 
بازیکنان سایر تیم ها فرق دارد و آسیب شناسی 
امیدوارم  دلیل  همین  به  است  متفاوت  نیز  آن 
بتوانیم راهی پیدا کنیم تا این افراد را در کنار خود 

داشته باشیم.«

چینی  تیم  چند  با  مذاکره  حال  در 
هستم

حدادی که چندین سال اخیر را در لیگ چین 
توپ زده است درباره وضعیت امسال خود گفت: 
»سه تیم از چهارتیم برتر لیگ پارسال چین به 
برنامه هایم قیمت  اما مدیر  من پیشنهاد دادند 
بالایی گفت و آنها قبول نکردند. به نظرم اشتباه 
کردیم. اکنون نیز در حال مذاکره با دو تیم دیگر 
هستیم.« او در پاسخ به این سوال که آیا ممکن 
است امسال در لیگ ایران بازی کند گفت:» هنوز 
چیزی مشخص نیست. شاید در چین بازی کنم 
شاید هم در ایران. اگر هیچ جایی هم نباشد تیم 
آکادمی خودم را وارد لیگ می کنم و بازیکنان ملی 
را هم می آورم. )به شوخی( هیچ تیمی که پول 
نمی دهد، ما هم نمی دهیم. شاید هم اواسط لیگ 

منحل شدیم.« ) با خنده(

حدادی: نمی توانم 40 دقیقه بازی کنم

به رنگی جز طلایی
قانع  نمی شویم!

کیانا  شادرو

حامد حدادی ستاره بسکتبال ایران پیش از اعزام تیم ملی به 
بازی های آسیایی دچار مصدومیت شده و پزشک تیم او را از 
تمرین منع کرده است. او در جمع خبرنگاران حاضر در اردوی 
تیم ملی حاضر شد و به سوالات آنها پاسخ داد. در زیر اظهارات 

پرافتخارترین بازیکن تاریخ بسکتبال ایران را می خوانید:
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خبر

اتحاد، رمز زنده شدن »امید«
باوجود  کرج  شهر  پنجم  شورای 
همه تلاش ها و رایزنی ها تاکنون که 
در آستانه یک سالگی شورا هستیم، 
نتوانسته به مهم ترین وظیفه ذاتی 
است  انتخاب شهردار  که  خویش 

بپردازد.
طول  در  که  است  حالی  در  این 
مسیر انتخاب شهردار شاهد اتفاقات ناگواری بودیم که نه تنها 
سبب دلسردی شهروندان از شورا شده که در انظار عمومی و بین 
شوراهای کلان شهر نیز پروسه انتخاب شهردار کرج به پرونده ای 
بدل شده است که گویی هیچ  راه حل منطقی برای آن وجود 
ندارد. مگر می شود که در یک دوره نام سه شهردار از این شورا 
استخراج شود ولی هیچ یک قادر نباشند سکان مدیریت شهری 
را به دست بگیرند. قابل باور نیست که اعضای شورای شهر که دم 
از لیست امید می زدند نتوانند از سد »تأیید صلاحیت« وزارت 

کشور عبور کنند!
پروسه انتخاب شهردار از همان روزی دچار چالش شد که پارلمان 
نشینان به جای اتحاد و همدلی راه متفاوتی را انتخاب کردند که به 
ترکستان می رسید و دورنمای آن ترکستان را اینک می توانیم در 

بازتاب اخبار مربوطه دریابیم که بسیار جای تأسف دارد.
پروسه ای که بسیاری معتقدند تیم 5 نفر مخالف با اکثریت شورا 
انتخاب و آغاز کردند و با انواع کارشکنی و البته با شعار در لوای 
قانون تلاش کردند با حمایت از مسئولان ذی نفوذ استانی و 
کشوری به انتخاب شهردار که پروسه ای کاملاً مدنی و اجتماعی 
است، رنگ و بوی سیاست بخشند که البته در این کار موفق هم 
شدند ولی بهای آن را مردمی باید بپردازند که نزدیک به 6 ماه 

است که شهرشان بی شهردار ارائه می شود.
اما اعضای هشت نفره که با اتحاد خود از همه این خاک ریزهای 
با  اینک  و درون شورا عبور کردند  بیرون  از  سازماندهی شده 
بزرگ ترین چالش خویش روبرو هستند و این بار باید فردی را 
معرفی کنند که با تدبیر همان برخی هایی که سرنوشت شهردار 
شدن سریزدی را با اما و اگرهای افسانه ای خویش به بیراهه 

بردند، قادر نباشند دست رد بر انتخاب اعضا بزنند. 
به یقین  ظن  احمدی نژاد  شد  سیاست  قربانی  سریزدی  اگر 
قربانی جوان گرایی اعضا در مقابل مسئولانی شد که مصداق 
عینی قانون منع به کارگیری بازنشستگان هستند ولی همچنان 
برکرسی مدیریت نشسته اند و از آن بدتر قربانی مدرکی شد که 
در کمال خامی ارائه داد غافل از اینکه درست است که بسیاری 
از مدیران و مسئولان آن هم در سطح ملی با همین ترفند از این 
سد گذشته اند ولی هرکسی آن هم بدون پارتی قادر به عبور از 

هر سدی نیست! 
در هر روی امید است شورای شهر بالاخره با اجماع نظر، اتحاد و 
بینشی روشن تر دست به انتخابی اصلح و شایسته بزند که هم آبروی 

لیست امید به شورا برگردد و هم آبروی ازدست رفته به کرج.

یادداشت

 طرح نظام مراقبت اجتماعی در البرز 
با جدیت دنبال شود

دادگستری  اجتماعی  معاون 
البرز گفت: شهرستان نظرآباد 
نظام  طرح  کشوری  پایلوت 
لذا  است،  اجتماعی  مراقبت 
این برنامه مهم باید با جدیت 
با همکاری 19 دستگاه اجرایی 

در این استان دنبال شود.
مهدی جوهری افزود: در سال 
تحصیلی گذشته تعداد دوازده 
مدرسه درشهرستان های کرج 
آزمایشی  به صورت  نظرآباد  و 

این طرح را اجرا کردند.
وی اظهارداشت: در سال تحصیلی 98-97 نیز طرح نماد در همه 
مدارس شهرستان نظرآباد که حدود140 مدرسه است و تعداد 25 
هزار دانش آموز در سه مقطع ابتدایی، متوسطه اول و دوم در آن 

تحصیل می کنند در حال اجراست.
اقدامی مثبت و  را  نظرآباد  این طرح در شهرستان  اجرای  وی 
فرصتی مناسب برای پیشگیری از انحرافات و آسیب های اجتماعی 
در میان جامعه دانش آموزی این شهرستان دانست و تصریح کرد: 

اعتبارات لازم برای این برنامه ملی پیش بینی شده است.
وی اضافه کرد: لازم است مسئولان شهری نظرآباد با هماهنگی 
و همراهی یکدیگر از فرصت به وجود آمده نهایت بهره  را برده و 

نسبت به اجرای دقیق آن کوشا باشند.
جوهری با اشاره به اینکه طرح ملی نماد برای 30 هزار دانش آموز 
البرزی در حال اجراست ، یادآورشد: طرح نماد همه دانش آموزان 
مدارس شهرستان نظرآباد و 6 مدرسه آموزش و پرورش ناحیه 3 

کرج را تحت پوشش قرار داده است.
وی با بیان اینکه طرح نماد با هدف توانمندسازی دانش آموزان 
و  موقع  به  مداخله  طریق  از  اجتماعی  آسیب های  با  مقابله  و 
موثر با توجه به پیشگیری رشدمدار در مدارس کشور در حال 
زمینه  در  ریشه ای  آموزش های  اجراست،اظهارداشت:گسترش 
پیشگیری از رفتارهای پرخطر، آسیب های اجتماعی و بزهکاری، 
ایجاد نظام شناسایی دانش آموزان آسیب پذیر با چک لیست های 
منظم و علمی، طراحی و توسعه مداخله های موثر و توانمند سازی 
دانش آموزان از جمله اهداف دیگر این طرح آموزشی - مهارتی 

است.
وی بیان داشت: برنامه ملی نماد به دلیل ظرفیت ائتلافی و چند 
سازمانی می تواند از جمله برنامه های اثربخش برای پیشگیری از 

آسیب های اجتماعی باشد.
وی تصریح کرد: وزارت آموزش و پرورش در اجرای سند تحول در 
ذیل شاخص مدرسه سالم توجه ویژه ای به آسیب های اجتماعی و 

رفتار پرخطر دانش آموزان دارد.

خبر

ایام موسوم به روز خبرنگار معمولا 
مدیران مراسم هایی جهت تجلیل 
اهالی  به  قوت  خدا  گفتن  و 
اما  کنند،  می  برگزار  مطبوعات 
این بار در استان البرز شاهد یک 
که  جایی  بودیم.  شکنی  سنت 
پس  مطبوعات  اهالی  از  جمعی 
مختلف  های  گزینه  بررسی  از 
برای انتخاب پاسخگوترین مدیر 
به  گذشته  ساله  یک  دوره  در 
دادستان عمومی و انقلاب مرکز 
با صدور  تا  البرز رسیدند  استان 
جمعی  امضای  به  که  ای  بیانیه 
از فعالان رسانه ای و خبرنگاران 
پاس  به  رسید  البرز  استان 
اذهان  مقابل  در  بودن  پاسخگو 
عمومی با حضور نمایندگان آنها 
از تلاش های این مسئول تقدیر 

صورت گیرد.

حاجی  هوادار؛  دنیای  گزارش  به 
روز  تبریک  ضمن  شاکرمی  رضا 
که  رسانه  اصحاب  به  خبرنگار 
همیشه با انتقادات سازنده خویش 
منشأ اثر تغییرات بزرگ و مهم در 
اظهار داشت: من  کشور شده اند، 
برای اصحاب رسانه چه نوشتاری 
چه مکتوب و چه آنان که در فضای 
مجازی به فعالیت می پردازند و با  
انتقادات خوب خود منشأ اثر در 
خاصی  احترام  می باشند،  جامعه 

قائل هستم.
رسانه  اصحاب  اینکه  بیان  با  وی 
جامعه  در  بزرگی  رسالت های 
تصمیم گیری های  در  و  داشته 
ایفاء  ارزنده ای  نقش  کشور  مهم 
می کنند، تصریح کرد: مطبوعات 
اگر انتقادی هم داشته باشند باید 
سالم و  سازنده باشد. انتقاد اگر از 

در  و  نباشد  غرض  و  مرض  روی 
جهت اطلاع رسانی و شفاف سازی 
صورت گیرد، قطعاً مورد توجه و 
استقبال عموم مردم و مسئولان 

قرار می گیرد. 
مسئولی  از  اگر  افزود:  شاکرمی 
به  باید  انتقادی صورت می گیرد، 
و  ضعف  و  پرداخته  مشکل  رفع 
اشتباهات موجود را برطرف کند 
قانون مطبوعات عمل  یا طبق  و 
کرده و جوابیه ای صادر کند تا به 
آن پاسخ داده شود. باید پذیرفت 
در  رسانه ای  و  خبرنگار  هر  که 
واکنش  مختلف  موضوعات  مورد 
باید  و برداشت خود را دارد و ما 
یکدیگر  عقاید  به  احترام  ضمن 
فرصت ابراز و طرح دیدگاه ها را به 

یکدیگر بدهیم.
و  انقلاب  عمومی   دادستان 
مرکز استان البرز در حمایت از 
اظهار داشت:  استان  خبرنگاران 
از مدیرانی هستم که  من یکی 
استان  اهل قلم  و  رسانه ها  با 
تعامل خوبی را دارم. به تمامی 
سعی  و  می دهم  جواب  تلفن ها 
موقعیت  حفظ  ضمن  کرده ام 
سؤالات  به  جامعه  مقتضیات  و 

در  یا  دهم  پاسخ  خبرنگاران 
به  سؤال  به  پاسخ  که  صورتی 
به  نیست  پذیر  امکان   هر دلیل 
 صراحت گفته ام که بنا به دلایلی 

به آن جواب نمی دهم.
از  دیگری  بخش  در  شاکرمی 
در  باید  داشت:  ابراز  سخنانش 
بحث اطلاع رسانی و شفاف سازی 
همه جوانب مسائل را بررسی کرد 
و در چیدمان اخبار به نحوی رفتار 
تعادل جامعه خدشه دار  کرد که 
نشود. از آنجایی که اخبار منفی 
جامعه را دچار التهاب، یأس و نا 
امیدی می کند نباید کاری انجام  
داد که خدای نخواسته پایه های 
و  جامعه  اخلاقی  و  اجتماعی 
به  خودمان  را  صحیح  فرهنگ 
وی  کنیم.  نابود  خودمان  دست 
افزود: سعی کنیم نکات مثبت را 
اخبار جای دهیم.  را در دل  هم 
کنار یک  را  مثبت  اگر سه خبر 
به  قرار دهیم جامعه  خبر منفی 
اگر  ولی  می رسد  بالانس  سمت 
را کنار سه خبر  سه خبر منفی 
مثبت قرار دهیم نه تنها جامعه به 
تعادل نمی رسد که نظم آن به هم 
می ریزد چون بازتاب و اثرات اخبار 

منفی بیشتر است.
وی افزود: لازم است نکات فرهنگی 
و اجتماعی را که در جامعه وجود 
به  فقط  و  کنیم  برجسته تر  دارد 
بسنده  ادارات  به  مربوط  اخبار 
نکنیم. گاه ممکن است شما روی 
یک موضوع اجتماعی یا فرهنگی 
آن  اثرگذاری  که  شوید  متمرکز 

بیشتر باشد. 
شاکرمی افزود: رسانه ها باید درج 
اخبار دستوری و اجرایی را کاهش 
داده و به موضوعات قابل دسترس تر 
نه  بپردارند  فرهنگی  و  اجتماعی 
به  قضا  ورود دستگاه  اینکه مدام 

مسائل مختلف را مطرح کنند. 
دادستان عمومی  انقلاب و مرکز 
استان در پایان توصیه ای اخلاقی 
نیز به خبرنگاران داشت و اظهار 
و  چاپلوسی  ریاکاری،  داشت: 
هر  در  کسی  هر  برای  تزویر 
است.  آفت  موقعیتی  و  مقام 
اثربخش  همیشه  صحیح  گفتار 
است؛ لذا خبرنگاران باید نسبت 
به هر کسی  و در هر موقعیتی 
که هستند واقعیت ها و اشکالات 
کار را با جسارت و بدون واهمه 

بیان کنند.

در مراسم تقدیر خبرنگاران از یک مسئول پاسخگو مطرح شد

دادستان مرکز استان البرز: مسئولان باید از انتقادات سالم استقبال کنند

تلاش برای احیاء 15 نساجی غیرفعال در البرز

سرپرست شرکت شهرک های صنعتی البرز از وجود 153 واحد 
صنعتی تملک شده توسط بانک در استان خبر داد و گفت: احیای 
این واحدهای صنعتی و تولیدی تملک شده در استان باعث ایجاد 

سه و هزار و 500 شغل جدید می   شود.
محمد امین فرشی اظهار کرد: در حال حاضر 153 واحد صنعتی 
و تولیدی در استان وجود دارد که توسط بانک ها به تملک در 

آمده است.
و  واحدها  این  رفع مشکل  بینی می شود  پیش  ابراز کرد:  وی 
فعال سازی مجدد این واحدها باعث ایجاد سه هزار و 500 شغل 

جدید شود.
وی توضیح داد: شرکت شهرک های صنعتی  تلکیف دارد هر سال  
30 تا 45 واحد غیر فعال و  تملک شده را احیا کند ولی امسال با 

همت این مجموعه قصد داریم 100 واحد را احیا کنیم.
این مسئول خاطر نشان کرد: در حال حاضر دو هزار و 389  واحد 
تولیدی وصنعتی در شهرک های صنعتی دولتی استان فعال است.

وی افزود: هزار و 50  واحد فعال فقط در اشتهارد داریم که با بیش 
از 50 درصد ظرفیت اسمی خود فعالیت دارند.

فرشی در خصوص احتمال تأثیر تحریم های جدید بر عملکرد 
این واحدها  از 80  درصد  اظهار کرد: بیش  استان  صنایع در 
مشمول اعمال تحریم مرداد ماه نشدند و در حال تولید محصولات 

خود هستند.
سرپرست شرکت شهرک های صنعتی البرز در ادامه گفت: ما 15 
واحد نساجی غیر فعال داریم که به دنبال ایجاد کارخانه پارچه 

بافی برای این واحدها از طریق صندوق توسعه ملی هستیم.

خبر

قائم مقام رئیس سرم سازی رازی خبر داد:
اختصاص وام 300 میلیونی موسسه 

رازی به شرکت های دانش بنیان

قائم  مقام رئیس موسسه تحقیقات واکسن و سرم سازی رازی 
گفت: 300 میلیون تومان وام به شرکت های دانش بنیان که 
دارای ایده و طرح کاربردی و اقتصادی هستند اختصاص داده 

شد.
رشد  مرکز  فعالیت های  در خصوص  دکتر غلامرضا شکری 
»رازی« گفت: این مرکز در سال 93 با پذیرش شرکت های 
فرآورده های  و  دارو  واکسن،  به  مرتبط  دانش بنیان  حوزه 

بیولوژیک کار خود را آغاز کرد.
وی افزود: از مجموع 20 شرکت پذیرفته شده در مرکز رشد 
رازی، 11 شرکت فعالیت خود را شروع کرده و تعدادی از این 

شرکت ها در شعب موسسه رازی مستقرشده اند.
اینکه  بابیان  رازی  موسسه  پشتیبانی  و  برنامه ریزی  معاون 
مرکز رشد رازی به دنبال فعال شدن مجموعه های فناوری 
و شرکت های دانش بنیان در حوزه واکسن و دارو، بر اساس 
شد:  یادآور  می کند،  حمایت  شرکت ها  این  از  خود  رسالت 
این حمایت ها شامل اختصاص محل فعالیت و امکانات اولیه، 
انجام مشاوره های حقوقی، تجاری سازی، بازاریابی، ابزارسازی و 

برگزاری کارگاه های آموزشی است.
شکری در خصوص همکاری با شرکت های دانش بنیان در این 
مجموعه نیز گفت: با توجه به اینکه قراردادهای انتقال فناوری 
و یا تکمیل و توسعه فناوری در کشور، موضوعاتی است که 
در 10، 12 سال اخیر مطرح شده و موسسه رازی نیز تجربه ای 
در این زمینه نداشت، نظر مثبت مجموعه مدیران در سال های 
اخیر منجر به عقد این قراردادها و همکاری با شرکت های 

فناور شد.
وی با اعلام خبر اختصاص گرفتن 300 میلیون تومان وام 
به شرکت های دانش بنیانی که طرح های کاربردی و اقتصادی 
ارائه دهند اظهار کرد: این وام بر اساس مصوبه هیئت امنای 
موسسه به این شرکت ها تعلق می گیرد و بازپرداخت آن پس 

از اثبات کاربردی بودن و سودآوری طرح، خواهد بود.
معاون برنامه ریزی و پشتیبانی موسسه رازی در پایان، حمایت 
در  قدمی  را  نوپا  دانش بنیان  شرکت های  از  رازی  موسسه 
شکوفایی و بالندگی این مجموعه ها دانست و گفت: بزرگ ترین 
پشتیبانی و حمایت موسسه رازی از این شرکت ها، در قالب 
ارائه مشاوره هایی است که در طول 90 سال تجربه به دست 
آورده و قطعأ قرارگرفتن نام این مجموعه در کنار برند »رازی« 

افتخاری بزرگ برای این شرکت ها است.

خبر

از دستگیری  البرز  استان  انتظامی  فرمانده 
فردی با 700 فقره کلاهبرداری از شهروندان 
در شهرهای مختلف کشور در کرج خبر داد.

سردار عباسعلی محمدیان اظهار داشت: در 
پی وصول یک فقره پرونده سرقت اسلحه 
شکاری به شیوه کش روزنی از کلانتری 12 
چمران به پایگاه یکم پلیس آگاهی استان 
البرز بررسی موضوع در دستور کار ماموران 

این پلیس قرار گرفت.
وی افزود: طبق اظهارات شاکی محرز شد که 
شخص ناشناسی، طی تماس تلفنی با وی 
درخواست خرید یک قبضه اسلحه شکاری 
را دارد و با مراجعه به مغازه وی اسلحه را 
خریداری و به شیوه پرداخت اینترنتی وانمود 
کرده که مبلغ 50 میلیون ریال هزینه فروش 
اسلحه را به حساب وی واریز کرده است، در 
حالی که پس از بررسی های صورت گرفته 
متوجه شد که مبلغ مذکور به حساب وی 

واریز نشده است.
بیان کرد: در  البرز  انتظامی استان  فرمانده 
بررسی های تکمیلی ماموران مشخص شد 
قزوین  مازندران،  استان های  در  متهم  که 
و  هویت  با  شیوه  همین  به  نیز  تهران  و 
خرید  به  اقدام  متعدد  ظاهری  مشخصات 
جانبی  لوازم  پوشاک،  موبایل،  گوشی  طلا، 
کامپیوتر و تجهیزات داخلی خودرو کرده و 
پس از پرداخت هزینه اموال خریداری شده 
به صورت پرداخت اینترنتی و ارسال پیامک 
جعلی مبنی بر واریز وجه نقد از طریق گوشی 
تلفن همراه، اطمینان فروشنده را جلب کرده 
و به این ترتیب از آن ها کلاهبرداری می کرد.

فرمانده انتظامی استان البرز با بیان این که 
مبلغ کلاهبرداری های انجام شده 20 میلیارد 
 : کرد  خاطرنشان  است،  شده  برآورد  ریال 
تا کنون 12 نفر از مال باختگان شناسایی 

شده اند.

راه اندازی  از  البرز  دانشگاهی  جهاد  رئیس 
پژوهشکده علوم اجتماعی و شهری در استان 
البرز تا پایان سال جاری خبر داد و گفت: با 
توجه به مغفول ماندن این حوزه و توانایی 
راه  انسانی،  البرز در علوم  دانشگاهی  جهاد 
اندازی این پژوهشکده به طور جدی پیگیری 

می شود.
دیدار  جلسه  در  هاشمی راد  اکبر  سیدعلی 
جهاد  از  استان  نماز  اقامه  ستاد  رئیس 
دانشگاهی به فعالیت های جهاد دانشگاهی 
در حوزه فرهنگی اشاره کرد و افزود: در این 
سال ها معاونت فرهنگی اقدامات خود را در 
داخل و خارج از دانشگاه های استان پیگیری 

کرده است.
وی از مهمترین اقدامات صورت گرفته در این 
حوزه گفت و تصریح کرد: برگزاری همایش 
ملی نقش سبک زندگی در اقتصاد مقاومتی، 
اتاق فکر راهکارهای عملیاتی شدن ایده های 

و  فرهنگی  جامعه، جشنواره های  در  خوب 
ملی ویژه دانشجویان، برنامه های مربوط به 
فرهنگ سازی در اقتصاد دانش بنیان، برگزاری 
مناظرات دانشجویی در سطح استان، برگزاری 
جشنواره بهار و سلسله نشست های تخصصی 
اقدامات  این  جمله  از  دانشگاهی  فرهنگ 

صورت گرفته است.
راه اندازی  از  البرز  دانشگاهی  جهاد  رئیس 
پژوهشکده علوم اجتماعی و شهری در استان 
البرز تا پایان سال جاری خبر داد و گفت: با 
توجه به مغفول ماندن این حوزه و توانایی 
راه  انسانی،  البرز در علوم  دانشگاهی  جهاد 
اندازی این پژوهشکده به طور جدی پیگیری 

می شود.
وی در ادامه به فعالیت شعبه البرز بانک خون 
بند ناف پژوهشکده رویان اشاره و افزود: مرکز 
بانک خون بند ناف کرج و فردیس باعث شده 

شهروندان متقاضی به تهران سفر نکنند.

فردی با ۷00 فقره کلاهبرداری در
 کرج دستگیر شد 

فعالیت دو دفتر بانک خون 
بندناف رویان در البرز

حجت الاسلام والمسلمین سید حسن 
خمینی یادگار امام راحل )ره ( از پدر 

شهیدان فهمیده عیادت کرد.
حجت الاسلام و المسلمین سید حسن 
خمینی یادگار امام، با حضور در منزل 
محمدحسین  و  داود  شهیدان  پدر 
فهمید ضمن عیادت، سلامتی این پدر 

بزرگوار از درگاه الهی مسئلت کرد.
شهید محمدحسین فهمیده 13 آبان 
مقابل  در  نابرابر  مصاف  در   59 سال 
شهادت  به  عراق  بعث  رژیم  ارتش 
به  وی  از   ) )ره  راحل  امام  که  رسید 

عنوان »رهبر« یاد کرد.

عکس روز

سید حسن خمینی از پدرشهیدان فهمیده عیادت کرد
مدیرکل آموزش وپرورش البرز گفت: ستاد 
نکوداشت چهلمین سالگرد انقلاب اسلامی 
باهدف پاسخگویی به شیطنت های آمریکا 
و همه کسانی که به دنبال سیاه نمایی 
این  و  نظام  دادن  جلوه  ناکارآمد  برای 
انقلاب هستند در این استان تشکیل شد.

ساکی خاطرنشان کرد: این ستاد و شورا 
با هماهنگی همه دستگاه های حاضر سه 
برنامه تبیین دستاوردهای انقلاب، تبیین 
و  اسلامی  جمهوری  چهل ساله  کارنامه 
شناسایی، احصا و پاسخ به شبهات در همه 
عرصه ها را مدنظر داشته و دنبال خواهد 

کرد.
آزاداندیشی،  برگزاری کرسی های  بر  وی 

و  مسابقات  روشنگری،  نشست های 
انقلاب  رویکرد  با  فرهنگی  نمایشگاه 
نکوداشت  در  شهدا  یادمان  و  اسلامی 
و  مدارس  در  انقلاب  سالگرد  چهلمین 
البرز  استان  تربیتی  فرهنگی  کانون های 

تأکید کرد.
خسرو ساکی افزود: برنامه های گرامیداشت 
دهه مبارک فجر باید دانش آموز محور در 
مدارس به اجرا درآید تا دانش آموزان با 

رویکرد انقلاب آشنایی پیدا کنند.
گرامیداشت  اهمیت  به  اشاره  با  وی 
داشت:  اظهار  انقلاب،  سالگرد  چهلمین 
امروز به دلیل شرایط خاص حاکم برجهان 
ازجمله ایران، در حساس ترین مقطع تاریخ 

بشریت قرارگرفته ایم.
ادامه  در  البرز  آموزش وپرورش  مدیرکل 
در  انقلاب  معظم  رهبر  رهنمود  سه  به 
سالگرد  چهلمین  نکوداشت  خصوص 
پیروزی انقلاب اسلامی اشاره کرد و افزود: 
ایشان فرمودند: آنچه می خواهید به جامعه 
ارائه کنید، باید منطقی، مستدل و باورپذیر 
خاص  ایام  به  نباید  شما  کارکرد  باشد. 
محدود باشد و لازم است از ابزار هنر در 

این راه استفاده کنید.
سالگرد  چهلمین  در  شد:  یادآور  ساکی 
با  مردم  بیعت  تجدید  شاهد  انقلاب 
آرمان های انقلاب اسلامی با حضور باشکوه 

در راهپیمایی 22 بهمن 97 خواهیم بود.

ستاد نکوداشت انقلاب در آموزش وپرورش البرز تشکیل شد

حیدر رحمتی پور گفت: با توجه به متراکم بودن بافت 
خیابان برغان و نبود پارکینگ در این منطقه لازم است، 
شهروندان محل پارک خودروهای خود را مشخص کنند 

تا در عبور و مرور و حمل ونقل، خللی وارد نشود.

رئیس پلیس راهور کرج در پایان، تاکسی های صفر را 
معاف از معاینه فنی اعلام کرد و گفت: تاکسی های صفر 
به مدت دو سال از معاینه فنی معاف هستند اما لازم است 

پس از دو سال اقدامات لازم انجام شود.

دو سال معافیت تاکسی های صفر از معاینه فنی

تیلدا حسینی
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آگهی مزایده اموال منقول 
بموجب پرونده کلاسه 720/60/96 صادره از حوزه 60 شورای حل اختلاف کرج له میر کمال حسینی و علیه سامان سرپرست قولشلی محکوم علیه محکوم است 
به پرداخت 134/276/939 ریال بابت اصل خواسته پرداخت حق الزحمه کارشناسی به مبلغ 3/000/000 ریال جمعا به مبلغ 137/276/939 ریال در حق محکوم 
له چون نامبرده در موعد مقرر قانونی مفاد حکم را اجرا نکرده است حسب تقاضای محکوم له بشرح زیر به وسیله این اجرا توقیف و توسط کارشناس ارزیابی گردیده 
است و مقرر است از طریق مزایده در تاریخ 1397/06/24 از ساعت 12:30 صبح الی 13 صبح در محل اجرای احکام مدنی شورای حل اختلاف کرج بفروش برسد 
مزایده از قیمت 69/980/000 ریال کارشناسی شروع می شود و مال متعلق به کسی است که بالاترین قیمت را پیشنهاد مینماید 10% از قیمت مزایده به صورت 
وجه نقد یا چک بانکی تضمین شده( فی المجلس از برنده مزایده دریافت می شود و الباقی وجه مزایده ظرف مهلتی که از سوی دادورز اجراء تعیین میگردد و 
حداکثر یک ماه از تاریخ مزایده تجاوز نخواهد کرد از خریدار اخذ و اموال به نامبرده تحویل خواهد شد در صورتیکه  برنده مزایده در موعد مقرر بقیه بهای اموال را 
نپردازد سپرده او پس از کسر هزینه مزایده به نفع دولت ضبط و مزایده تجدید خواهد شد در صورتی که روز مزایده مصادف با ایام تعطیل شود مزایده فردای اداری 
همان روز در همان ساعت و مکان برگزار می گردد شکایت راجع به تخلف از مقررات مزایده ظرف یک هفته از نخواهد شد ضمنا طالبین می توانند ظرف 7 روز قبل 

از مزایده بدفتر اجراء مراجعه و با هماهنگی اجراء از اموال بازدید نمایند. 
اموال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است.

1. به پیوست صورتجلسه ی کارشناسی شماره 1178 مورخ 97/04/14 
97/12998/ف

مدیر اجرای احکام مدنی شورای حل اختلاف کرج 

ابلاغ وقت )احضار متهم(
آگهی ابلاغ وقت رسیدگی و دادخواست و ضمائم به آقای مجتبی تقی زاده هنجنی فرزند 

علیرضا
خواهان خانم آتنا مشهد لو فرزند عباس دادخواستی به طرفیت خوانده آقای مجتبی تقی 
زاده هنجی علیرضا به خواسته طلاق به درخواست زوجه )به دلیل ترک زندگی خانوادگی 
توسط زوج از تاریخ 1395/01/21 به مدت 29 ماه متوالی بدون عذر موجه و مجهول المکان 
شدن، مطرح که به این شعبه ارجاع و به شماره پرونده کلاسه 9709982612600339 
شعبه 7 دادگاه خانواده شهرستان کرج )26 خانواده سابق( ثبت و وقت رسیدگی مورخ 
1397/07/02 ساعت 09:00 تعیین که حسب دستور دادگاه طبق موضوع ماده 73 قانون 
آئین دادرسی مدنی به علت مجهول المکان بودن خوانده و درخواست خواهان مراتب یک 
نوبت در یکی از جراید کثیرالانتشار آگهی می گردد تا خوانده ظرف یک ماه پس از تاریخ 
انتشار آگهی به دفتر دادگاه مراجعه و ضمن اعلام نشانی کامل خود، نسخه ثانی دادخواست 

و ضمائم را دریافت و در وقت مقرر فوق جهت رسیدگی در دادگاه حاضر گردد.
منشی دادگاه حقوقی شعبه 7 دادگاه خانواده شهرستان کرج )26 خانواده سابق(
کرج - میدان نبوت - خیابان دانشگاه هنر - انتهای خیابان بوعلی 30 - جنب پارک

97/12986/ف 

ابلاغ وقت )احضار متهم(
آگهی ابلاغ وقت رسیدگی و دادخواست و ضمائم به آقای/ خانم آیدا برادران دیلمقانی 

فرزند علی رضا محمد حسن زارع بیدکی فرزند غلامرضا 
خواهان آقای مهدی کریمی دادخواستی به طرفیت خوانده خانم آیدا برادران دیلمقانی 
فرزند علی رضا و محمد حسن زارع بیدکی فرزند غلامرضا به خواسته ابطال سند، الزام 
به اخذ صورتمجلس تفکیکی، الزام به اخذ پایان کار، مطالبه خسارات، الزام به تنظیم 
سند رسمی ملک، مطالبه خسارت دادرسی مطرح که به این شعبه ارجاع و به شماره 
پرونده کلاسه 9709982611700316 شعبه 17 دادگاه عمومی و حقوقی کرج ثبت 
و وقت رسیدگی مورخ 1397/07/08 ساعت 11:30 تعیین که حسب دستور دادگاه 
طبق موضوع ماده 73 قانون آئین دادرسی مدنی به علت مجهول المکان بودن خوانده 
و درخواست خواهان مراتب یک نوبت در یکی از جراید کثیرالانتشار آگهی می گردد 
تا خوانده ظرف یک ماه پس از تاریخ انتشار آگهی به دفتر دادگاه مراجعه و ضمن 
اعلام نشانی کامل خود، نسخه ثانی دادخواست و ضمائم را دریافت و در وقت مقرر 

فوق جهت رسیدگی در دادگاه حاضر گردد. 97/12988/ف
منشی دادگاه حقوقی شعبه 17 دادگاه عمومی و حقوقی کرج - لیلا مورج

کرج - میدان نبوت - بلوار ملاصدرا - روبروی پارک نوبت - پلاک 124 - 120

کشور  وزارت  اعلام  طبق  گفت:  کرج  شهر  شورای  رئیس 
صلاحیت محمدرضا احمدی نژاد برای تصدی شهرداری کرج 

احراز نشده است.
محمد نبیونی اظهار کرد: وزارت کشور طی ارسال نامه ای به 

شورای شهر کرج اعلام کرده است، محمدرضا احمدی نژاد 
گزینه تصدی شهرداری کرج شرایط احراز را ندارد. شورای شهر 
طبق قانون در این خصوص تصمیم گیری کرده و فرد دیگری را 

برای تصدی پست شهرداری کرج معرفی خواهد کرد.

صلاحیت »احمدی نژاد« برای تصدی شهرداری کرج احراز نشد

سرپرست سازمان پسماند شهرداری کرج:

ایمنی و بهداشت کار در حوزه شهری 
با کم کاری هایی مواجه است

سرپرست سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج گفت: ایمنی و 
بهداشت  کار در حوزه شهری با کم کاری هایی مواجه است.

  HSE اصغر نصیری صبح سه شنبه در همایش نقش برنامه های
در مدیریت شهری که در باشگاه فرهنگی میلاد برگزار شد، اظهار 
کرد: ما موظف هستیم تمامی مطالبات شهروندان کرج در این 
حوزه را پاسخگو باشیم، به همین دلیل برای ارتقای کیفی زندگی 

شهری و ارائه خدمات به مردم تلاش می کنیم.
ایمنی و  اینکه پیرامون HSE یا همان بهداشت،  با بیان  وی 
محیط زیست موضوعات زیادی مطرح است اما شاهد کم کاری های 
زیادی نیز در حوزه شهری هستیم، افزود: تا زمانی که رخدادهایی 
ایمنی  و  بحران  به فکر مدیریت  ندهد  همچون زمین لرزه رخ 

نیستیم، درحالی که ایمنی از اصول مهم زندگی است.
سرپرست سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج بیان کرد: مدیریت 
شهری همواره منابع انسانی موجود را بزرگ ترین سرمایه خود می داند 

و در این میان نقش و اثرگذاری کارکنان سالم بسیار مهم است.
نصیری با اشاره به اینکه مدیریت شهری در راستای رسالت خود 
به HSE در کرج  پرداختن  برای  را  آموزشی  دوره های مختلف 
ازجمله  شهرداری  مختلف  کارکنان  افزود:  است،  کرده  اجرایی 
افرادی که در مراحل پردازش سیستم زباله های شهری انجام  وظیفه 
می کنند همواره در معرض خطرهای مرتبط با سلامت خود هستند.
وی افزود: مدیریت شهری همواره نقش مهمی در آگاه سازی، 
آموزش بهداشت، ایمنی و محیط زیست دارد؛ زیرا به عنوان نمونه 
قرار ندادن علائم هشدار دهنده در پروژه های عمرانی از جمله 
مواردی است که در مبحث ایمنی کارکنان به آن توجه نمی شود.

سرپرست سازمان مدیریت پسماند شهرداری کرج ادامه داد: ایمنی 
در مباحث شهری نقش مهمی دارد و با توجه به گستردگی مخاطرات 
این حوزه لازم است تمامی مراقبت ها در فضاهای شهری انجام شود.
نصیری گفت: موضوع ایمنی هم یکی دیگر از مباحث مهم در 
زمینه برنامه های مرتبط با HSE است و در این خصوص باید 
تمامی فضاهای شهری در سرزندگی و یا روشنایی برای راحتی و 
آسایش شهروندان آماده سازی شود که در ارائه خدمات شهری و 

سیما و منظر نقش مهمی دارند.

خبر

سرپرست شهرداری کرج خبر داد؛

شروع مجدد عملیات اجرایی پروژه 
گلدشت طی روزهای آینده

سرپرست شهرداری کرج از شروع مجدد عملیات اجرایی پروژه 
گلدشت طی روزهای آینده خبر داد.

محمدرضا احمدی نژاد، با اشاره به آخرین وضعیت پروژه اتصال 
و خیابان  البرز  بیمارستان  تا  بلوار ظفر  تقاطع  از  برغان  جاده 
های فرعی )گلدشت(، اظهار کرد: ضرورت اجرای این پروژه در 
دیدارهای مردمی از سوی شهروندان مطالبه شده است و اهتمام 

جدی برای بهره برداری ا زاین طرح وجود دارد.
وی با بیان اینکه اعتباری بالغ بر 222 میلیارد ریال برای این پروژه 
در نظر گرفته شده است، افزود: عملیات اجرایی پروژه گلدشت به 
طول هزار و 750 متر طی روز های آتی شروع به کار خواهد کرد.

موجب  شده  یاد  پروژه  اجرای  اینکه  بر  تاکید  با  نژاد  احمدی 
کاهش ترافیک خیابان شهید بهشتی حد فاصل میدان دانشگاه 
تا خوارزمی خواهد شد، افزود: جلب رضایت شهروندان مهم ترین 

اولویت شهرداری کرج به شمار می رود.
افزایش 30 درصدی درآمد نقدی شهرداری رضایت بخش است

سرپرست شهرداری کرج با اشاره به افزایش 30 درصدی درآمد 
نقدی شهرداری، گفت: این افزایش با توجه به مشکلات اقتصادی 

موجود رضایت بخش است.
محمدرضا احمدی نژاد، با اشاره به اینکه به واسطه اقدامات انجام 
گرفته میزان درآمد نقدی شهرداری کرج طی سه ماهه اخیر با 
افزایش 30 درصدی نسبت به مدت مشابه سال گذشته روبرو بوده 
است، اظهار کرد: افزایش درآمد نقدی شهرداری در حالی صورت 
گرفته که کشور در بخش اقتصاد با مشکلات عدیده ای رو به رو است.
وی با تاکید بر اینکه با تداوم روند افزایش درآمد شهرداری، ارتقای 
سطح خدمات شهری در بخش های مختلفی چون عمران، فضای 
سبز و خدمات را شاهد خواهیم بود، افزود: بی شک افزایش سطح 
خدمات شهری، افزایش رضایت و خشنودی شهروندان که هدف 

اصلی شهرداری است را به همراه خواهد داشت. 
سرپرست شهرداری کرج میزان درآمد نقدی مناطق 10 گانه در 
مدت زمان مذکور طی سال جاری را 200 میلیارد تومان اعلام 
کرد و گفت: این رقم در سه ماهه مشابه سال گذشته رقمی بالغ 

بر 155 میلیارد تومان بوده است.

خبر

شهری

»دنیای هوادار« از منشأ قراردادهای پر ابهام مدیریت شهری با پیمانکاران گزارش می دهد

ماجرای پیمان های بی ضمان
دو عضو شورای شهر از ابهامات و تخلفات پرده برداری می کنند

باید در ابتدا متذکر شد تمامی پیمان های امروز 
مدیریت شهری کرج در یک سال گذشته منعقد 
نشده اند و بسیاری در ادوار گذشته تحت عنوان 
قراردادهای بلند مدت تنظیم و هنوز هم روند 

اجرای آن ها ادامه دارد.

سر نخ این کلاف سردرگم
رحیم خستو با بیان اینکه در مورد این موضوع اطلاع 
از  دانم  می  بعید  داشت:  بیان  ندارم،  دقیقی  و  ریز 
پرسنل شهرداری حقوق معوقه ای وجود داشته باشد؛ 
اما ممکن است در بین پیمانکاران برخی با این مشکل 

مواجه شده باشند.
وی در ادامه ضمن نقد تصمیم اصغر نصیری شهردار 
سابق کرج مبنی بر اینکه پایان هر ماه حقوق پیمانکاران 

توسط شهرداری پرداخته شود، گفت: ممکن است 
پیمانکار مربوطه یا کار خود را درست انجام نداده باشد 
یا به تعهدات خویش عمل نکند ولی حقوق پرسنل آن 
ها را شهرداری پرداخت می کرد که این موضوع تضییع 

حقوق شهرداری را به دنبال داشت.
سخنگوی شورای شهر کرج از تغییر رویه با آمدن 
سرپرست شهرداری کرج خبر داد و اضافه کرد: فکر 
نمی کنم تأخیری در پرداخت حقوق پرسنل وجود 
داشته باشد مگر اینکه مربوط به پیمانکارانی باشد 
که به تعهدات خود در قبال کارگران عمل  نکرده اند. 
وی در ادامه به موضوع نظارت بر عملکرد و صلاحیت 
پیمانکاران پرداخت و گفت: بررسی وضعیت پیمانکاران 
یکی از موضوعات مهمی است که باید مورد بررسی 
فراوانی  واقعیتی است که مشکلات  این  قرار گیرد. 

پیش روی شهرداری کرج وجود دارد و تراکم شدید 
نیرو نیز مزید بر علت شده است. 

نیرو که هست؛ گرفتن پیمانکار چرا؟
خستو بسیاری از برون سپاری ها را بی دلیل دانست 
و یادآور شد: ما مجموعه عظیمی از نیرو داریم ولی 
متأسفانه بسیاری از کارها را برون سپاری می کنیم که 
هیچ توجیه منطقی ندارد. اگر قرار بود شهرداری وظیفه 
پرداخت حقوق هرکسی که قرارداد کاری با پیمانکاران 
دارد را بپذیرد، اصلاً چرا از وجود پیمانکار بهره ببریم. 
هدف از برون سپاری سبک کردن کار شهرداری است 
فکر  بپذیریم.  را  باید هر دو وجه  ما  الان ظاهراً  که 
می کنم اگر سیستم بازرسی وارد عمل شود می توان 

پیمانکاران سالم را از غیرسالم تشخیص داد.

آقای بازرسی لطفا ورود کنید!
از  سخن  اینکه  از  پس  مصاحبه  از  بخش  این  در 
قراردادهای پر حرف و حدیث و پیمان های محرمانه 
به ویژه در دوره مدیران گذشته به میان آمد، سخنگوی 
شورای شهر از پیشنهاد »دنیای هوادار« برای ورود 
بازرسی به قراردادهای طولانی مدت گذشته استقبال 
کرد و تأکید کرد: من پیشنهاد می کنم که بازرسی 
به این موضوع ورود کند تا مشخص شود، آیا حقی 
از پیمانکار ضایع  شده است یا شهرداری به وظایف 
ذاتی خود به  درستی نپرداخته است. واقعاً نمی توان 

تشخیص داد که چه کسی مقصر است.
وی افزود: مطمئناً در بخش هایی شهرداری کوتاهی 
کرده و بخش هایی هم پیمانکار نتوانسته است به وظایف 
خود بپردازد. به  هرحال باید شرح وظایف، نوع قرارداد و 
تعهدات پیمانکاران به  درستی و  به  وضوح بررسی شود. 

حالا از کجا ورود شود؟
وی در پاسخ به این سؤال که این قراردادها مربوط به 
چه دوره ای است؟ و بازرسی باید از چه دوره ای ذره 
بین را به دست بگیرد، گفت: نمی توانم دقیق بگویم، 
ولی سؤال خوبی است. می توان مرجع پیمانکاران 2 - 
3 ساله اخیر را درآورد و احصاء کرد که چند درصد 
پیمانکاران جدید و چند درصد از قدیم هستند. شاید 
نتایج قابل  بتواند  این پیمانکاران  بررسی صلاحیت 

قبولی را به دنبال داشته باشد.

می رسیم به افشاگری!
بخش پایانی گپ و گفت با سخنگوی شورای شهر 
را طی می کردیم تا وی که نفس نفس زنان در حال 
کوهنوردی بود از یک قرارداد پر ابهام و البته محرمانه 
پرده بردارد. قراردی که هشت سال پیش به صورت 

محرمانه بسته شده است! 
وی افزود: من این موضوع را در صحن علنی شورا نیز 
مطرح خواهم کرد و تذکر خواهم داد. به عنوان مثال، 
قراردادی در حمل ونقل در حوزه اتوبوس رانی بسته 
 شده که 8 سال از نظرها پنهان بوده و تازه برخی مفاد 
آن مشخص  شده است. حال باید این سؤال اساسی را 
مطرح کرد که چرا و چگونه و تحت چه شرایطی این 
قرارداد منعقد شده و چرا تا به  حال محرمانه بوده و در 

معرض دید عموم قرار نگرفته است. 
هر وقت که به مشکلات می رسیم در ناخودآگاه 
ها،  معلول  علت  جوی  و  جست  برای  ذهنمان 
مدیران قبلی رخ نمایی می کنند. راستش به این 
موضوع برای راه در رو برخی مدیران مشکوک 
عزیزان  که  سوابقی  و  شواهد  با  اما  ایم  شده 
گذشته با خبریم، خیلی هم بی تقصیر نیستند! 
پس برای روشن تر شدن ذهنمان به سراغ دیگر 

محیط  کمیسیون  رئیس  و  شهر  شورای  عضو 
زیست شورای شهر یعنی حسین محمدی رفتیم. 

مشکل چیست؟
از نقل این مطلب که »وقتی شهرداری اعلام  پس 
می کند که درآمد من از سال گذشته بیشتر بوده، 
داشته  وجود  زمینه  این  در  مشکلی  نباید  قاعدتاً 
باشد«، متوجه شدیم وی هم مشکل را در این زمینه 
شهرداری نمی داند و ای داد از همه گروه حداقلی 

پیمانکاران بی پیمان!
پس همین ماجرا را با وی مطرح کردیم و تأکید کرد: 
در این صورت از آنجایی  که پیمانکاران متعهد به 
انجام وظایف قانونی خود از جمله پرداخت به  موقع 
حقوق پرسنل هستند، اگر این پرداخت انجام  نشده 
در کار خویش قصور داشته و شهرداری باید قاطعانه 
با آنان برخورد کند. اتفاقاً یکی از مشکلات ما نیز 
همین عدم نظارت بر قرارداد با پیمانکاران می باشد. 
وی یادآور شد: بر اساس قانون، پیمانکاران باید طبق 
قرارداد قادر به پرداخت 2 الی 3 ماه حقوق خود باشند، 
تا اگر شهرداری بنا به هر دلیل قادر به پرداخت حقوق 

افراد تا پایان سال نبود، مشکلی ایجاد نشود.

توان نیست، نباشد؛ رابطه کافیست!
وی تعیین صلاحیت پیمانکاران با این سؤال که اگر 
با چنین  چرا  ندارد، اصلاً  پرداخت  توان  پیمانکاری 
شرایطی قرارداد منعقد می شود را مطرح کرد و تذکر 
داد: اینکه چه کسی و با چه پیمانکاری قرارداد بسته 
و کدام  یک بر اساس قرارداد به تعهدات خود عمل 
کرده اند باید بررسی شود. اگر پیمانکاری کوتاهی کرده 
باید قرارداد فسخ شود تا با پیمانکار واجد صلاحیت 

قرارداد جدید بسته شود.

»بی« یا »با« صلاحیت؟
از  دیگر  یکی  به  هم  محمدی  است حسین  جالب 
موافقان پیشنهاد ورود سازمان بازرسی به وضعیت 
باید به  پیمان ها پیوست و گفت: سازمان بازرسی 
قراردادها نظارت بیشتری داشته باشد. من قبلاً هم 
به دفعات در مورد پیمانکاران مربوط به جمع آوری و 

دفع زباله و فضای سبز ایراداتی گرفته ام.
وی اضافه کرد: طبق قانون، قانون گذار معتقد است این 
پیمانکاران باید گواهی صلاحیت داشته باشند که در 

بسیاری از موارد مورد غفلت قرار می گیرد.

افشاگری نه، مثالی از یک تخلف کوچولو!
این  اما  نام گذاشت  افشارگری  توان  نمی  هرچند 
به  را  تخلف  از یک  مثالی  عضو شورای شهر هم 
از  یکی  در  به حضورش  اشاره  با  وی  آورد.  میان 

پیمانکار  قرارداد  عقد  هنگام  گفت:  کمیسیون ها 
مربوطه گواهی صلاحیت نداشت و در مقابل پرسش 
من در مورد گواهی صلاحیت گفتند »که خود ما 
ارزیابی می کنیم و  گواهی لازم را از اداره کار دریافت 
خواهیم کرد!« درحالی که این موضوع مطلقاً به این 

اداره مربوط نیست.

پای همان همیشگی در میان است؟
از  مهمی  بخش  که ظاهراً  پرسش  این  برابر  در  وی 
قراردادها مربوط به دوره مدیریت قبلی شهرداری کرج 
و دوران تصدی علی ترکاشوند بسته شده که بسیاری از 
اشکالات امروز مربوط به آن دوره است، اظهار داشت: 
در مورد زمان عقد قراردادها نظر قاطعی ندارم اما پس از 
بررسی سازمان بازرسی شفاف تر می توان سخت گفت.
وی ادامه داد: به طورکلی هنگام عقد قرارداد باید به سه 
موضوع مهم توجه داشت: تعهدات پیمانکار، تضمین هایی 

که پیمانکار داده است و  گواهی صلاحیت پیمانکار. 

بهانه بی بهانه!
محمدی در مورد وظایف شهرداری و تعهداتی که 
نسبت به پیمانکار دارند، گفت: پیمانکاران عمدتاً باید 
نسبت به این موضوع دقت نظر بیشتری داشته باشند. 
اگر پیمانکار می خواهد به بهانه افزایش قیمت دلار در 
پرداخت حقوق پرسنل کوتاهی کند، باید گفت مگر 
قیمت دلار روی افزایش حقوق نیروی انسانی سازمانی 
تأثیر داشته که بعضی پیمانکاران به بهانه های واهی 
درصدد هستند اجاره ماشین آلات را افزایش داده و یا 
در پرداخت حقوق کوتاهی کنند؟ در همه جای دنیا 

پرداخت حقوق تا پایان سال ثابت است. 
قدرت  پیمانکاری  اگر  این که  بیان  با  پایان  در  وی 
ما  نظر  از  ندارد  را  پرسنل  ماه  دو  حقوق  پرداخت 
پیمانکار  انتخاب  در  ما  و  نداشته  را  صلاحیت لازم 
مربوطه دچار اشتباه شده ایم، گفت: البته نباید از این 
امر غافل شد که اگر پیمانکاری حقوق نیروها را طبق 
روال قانونی پرداخت نمی کند دلیل این نیست که همه 

پیمانکاران این گونه هستند.

حالا نوبت شماست!
گفتنی ها در این رابطه گفته شد و خواندنی ها را 
اتفاقاتی که  با  رابطه  بهترین قضاوت در  خواندید. 
قراردادهای  حوزه  در  گذشته  سال  چندین  طی 
شهرداری با پیمانکاران صورت گرفته است را می 
توان پس از گزارش سازمان بازرسی و بررسی اسناد 
پا  خود  پیشنهاد  این  بر  پس  کرد.  ارائه  موجود 
فشاری می کنیم تا سازمان بازرسی در این موضوع 
ورود کند اما با قدرت و لطفا شفاف! تا مردم بدانند 

کجای ماجرا نشتی دارد.

سالاری خبر داد:

 تشکیل کمیته انتخاب شهردار 
برای جانشین افشانی

رئیس کمیته شهرسازی و معماری شورای 
شهر تهران گفت: چنانچه به هر دلیلی مشکلی 
در ارتباط با حضور آقای افشانی در شهرداری 
پیش آید قطعاً باید بلافاصله نسبت به تشکیل 
شهرداری  کاندیداهای  بررسی  و  کمیته ای 

اقدام کنیم.
بازنشستگی  خصوص  در  سالاری  محمد 
افشانی، شهردار تهران گفت: قبل از تعطیلات 
شورای شهر جلسه ای با حضور آقای افشانی 
وی  بازنشستگی  موضوع  و  کردیم  برگزار 
مورد بحث و بررسی قرار گرفت. آقای افشانی 
استناداتی ارائه کرد که قبل از بازنشستگی 
قانونی، خود را بازخرید کرده  و مدتی کارمند 
دولت نبود. وی مجوز بازگشت به کار دولت را 
برای حضور در استانداری فارس داشته و پس 
از آن نیز به عنوان معاون عمرانی وزارت کشور 

مشغول فعالیت شد.
آقای  حقوقی،  افراد  با  مشورت  به  توجه  با 
افشانی معتقد بودند قانون منع بازنشستگان 
مشمول ایشان نمی شود. از سوی دیگر شورای 
شهر منتظر تصویب یا عدم تصویب این قانون 
در  دید  باید  است.  نگهبان  شورای  توسط 
صورت تأیید نشدن، قانون منع به کارگیری 
بازنشستگان با چه تغییراتی مواجه خواهد شد.
اعضای شورای شهر  این که  به  اشاره  با  وی 
تهران قانون منع بازنشستگی را به دقت رصد 
به عنوان اعضای  می کنند، تأکید کرد: قطعاً 
شورای پنجم شهر تهران تلاش می کنیم که با 
آقای افشانی مدیریت شهر را ادامه دهیم. وی 
در این مدت کم شناخت خوبی از وضعیت 

شهر پیداکرده و اقدامات قابل قبولی داشت. 
افشانی انتصابات خود را انجام داده و در آستانه 
انتصابات دیگر هست و بر اساس برنامه خود 
اقدامات مثبتی را برای شهر انجام خواهد داد.

رئیس کمیته شهرسازی و معماری شورای 
شهر تهران با بیان این که تهران قانون و قانون 
پذیری که یکی از شعارهای اصلی اصلاحات 
و شورای پنجم شهر تهران بود ملاک عمل 
ماست، اظهار کرد: چنانچه به هر دلیل مشکلی 
در ارتباط با حضور افشانی در شهرداری پیش 
تشکیل  به  نسبت  بلافاصله  باید  قطعاً  آید 
کمیته ای برای بررسی کاندیداهای شهرداری 
اقدام کنیم. ولی در حال حاضر با توجه به 
استناداتی که آقای افشانی ارائه داده ، نیازی 

به تشکیل این کمیته نیست.
وی با اشاره به این که افشانی محکم و استوار 
افزود: شورای  پیگیری می کند،  را  کار خود 
افشانی حمایت می کند.  از  نیز  تهران  شهر 
قاعدتاً اگر مشکلی پیش بیاید شورای شهر 
لاجرم باید نسبت به بررسی کاندیداهای دیگر 
اقدام نماید و قطعاً افشانی در این خصوص با 
شورای شهر همکاری های لازم را انجام خواهد 
داد. منتهی بررسی ها نشان می دهد در مورد 
افشانی در شهرداری مشکلی  فعالیت  ادامه 

وجود ندارد.
اگر  که  سؤالات  این  به  پاسخ  در  سالاری 
انتخاب  پروسه  باشد،  داشته  مشکلی وجود 
تغییر می کند؟ شما گفتید قرار است شهردار 
توسط یک کمیته انتخاب شود؟ گفت: تأکید 
پیش  مشکلی  چنین  امیدوارم  که  می کنم 

شهر  شورای  مشکل  بروز  صورت  در  نیاید. 
تهران باید در مورد تشکیل کمیته ای برای 

انتخاب شهردار تصمیم بگیرد.
استنباط من این است با توجه به وقتی که 
از دست دادیم، قطعاً باید در انتخاب شهردار 
بعدی با سرعت عمل بیشتری اقدام کنیم. 
در حال حاضر مجموعه مدیران اصلاح طلب 
با شایستگی های لازم شهرداری برای اعضای 

شورای شهر تهران مشخص شده اند.
انتخاب  دوره  دو  در  که  بررسی هایی  در 
شهردار داشتیم، شناخت کاملی در خصوص 
پیدا  تهران  قابلیت های کاندیداهای شهردار 
کرده ایم. اعضای شورای شهر تهران باید در  
انتخاب  کارگروه  یا  کمیته  این  برای  خود 

شهردار شاخصه هایی مشخص کنند.
وی با بیان این که فرآیند انتخاب شهردار در 
چنین شرایطی باید با سرعت بیشتر اتفاق بیفتد، 
تأکید کرد: تمام این مباحث در شرایطی است 
که ادامه فعالیت افشانی در شهرداری با مشکل 
قانونی روبرو شود. در حال حاضر مشخص است 

که افشانی با مشکل روبرو نیست.

رئیس کمیته شهرسازی و معماری شورای 
برای  افشانی  این که  به  اشاره  با  تهران  شهر 
روبرو  قانونی  مشکل  با  نباید  فعالیت  ادامه 
باشد، افزود: مجلس قانونی مصوب کرده که 
در برخی سطوح نمی توانند از افراد بازنشسته 
منتخب  شهردارانی  تمامی  کرد.  استفاده 
نمایندگان مردم در پارلمان های شهری نباید 
مشمول قانون منع به کارگیری بازنشستگان 
شوند. چراکه آن قانونش امل کارمندان دولت 
می شوند، درصورتی که شهرداران توسط مردم 

نمایندگان مردم انتخاب می شوند.
کار  به  دولت  کارمند  به عنوان  شهرداران 
بازنمی گردند. چون بحث انتخاب مطرح است، 
صاحب نظران حقوقی معتقدند که مشمول 
قانون منع به کارگیری بازنشستگان نمی شود. 
محسوب  کار  به  بازگشت  شهردار  انتخاب 
نمی شود، بلکه توسط پارلمان محلی فارغ از 

قوانین مربوط به مدیران انتخاب می شود.
سالاری در آخر تأکید کرد: مستندات نشان 
در  فعالیت  ادامه  برای  افشانی  که  می دهد 

شهرداری مشکلی ندارد.

این روزها در حوزه مدیریت شهری کرج پیمان ها و پیمانکارانی هستند که بلای جان کالبد مدیریت شهری شده اند، البته 
مشکلات و سوء مدیریت ها زیاد است و پیمانکاران خوب بیشتر، اما گروهی دردسرساز هم وجود دارد. 

سوال اینجاست چرا باید در قبال عملکرد برخی پیمانکاران ضعیف این گونه قضاوت کرد و اصلا چرا در این گزارش به عملکرد 
آنها پرداخته ایم. همین چند روز پیش بود که در پی اعتراضات اخیر مبنی بر عدم پرداخت حقوق پرسنل معاونت خدمات 
شهر شهرداری کرج، استاندار البرز تذکری جدی مبنی بر رسیدگی به وضعیت حقوق پرسنل این مجموعه داد و از مدیران هم 
خواست تا »کمی انصاف به خرج دهند!«. همین تذکر کافی بود تا برای پی گیری موضوع با سخنگوی شورای شهر تماس برقرار 

کرده و موضوع را جویا شویم. 

توحید  وانشانی
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تماشاگر از تماشای یک مسابقه فوتبال در 
استادیوم چه می خواهد؟ مهم ترین دلیلی 
که کسی ممکن است مبلغ نسبتا بالای بلیت 
استادیوم را بپردازد و یک دیدار فوتبال را از 
نزدیک تماشا کند، »لذت« بردن از آن است. 
واژه ای که معنای کاملا سرراست و مشخصی 
دارد و مختص به فقط زنان یا فقط مردان 
نیست اما معنای لذت بردن در کشور ما در 
برخی موارد دچار دگردیسی می شود که 
این مساله در نهایت به سو برداشت از این 
واژه دامن می زند. به طوری که تفکیک دو 
مساله کاملا مجزا یعنی »خشونت« و »لذت« 
از یک دیگر تبدیل به کاری کاملا طاقت فرسا 

می شود.
با  ها  زمینه  اکثر  در  ما  فوتبال  معادلات 
تمام دنیا متفاوت است. اتفاق ناخوشایندی 

که روی سکوها در سه هفته ابتدایی تمام 
لیگ های دنیا می افتد، در بدترین حالت 
ممکن است جمع شدن تعداد زیادی زباله 
زیر صندلی ها باشد چرا که شعار علیه مربی 
یا اعتراض به داوری و یا حتی فحاشی علیه 
تیم حریف آن هم در هفته سوم، نه تنها 
جای هیچگونه توجیه اخلاقی را باقی نمی 
گذارد  بلکه توجیه فوتبالی نیز ندارد چرا 
که پس از تنها سه بازی هیچ رقابتی میان 
هیچ گروه از تیم ها شکل نگرفته است که 
ماحصل آن رقابت تولید یک جنگ روانی 
باشد. اما در فوتبال ما از همان هفته اول 
با  دوم  هفته  شود،  می  شروع  ها  فحاشی 
لطمه زدن به استادیوم ها ادامه می یابد، با 
سر های شکسته از ضربات سنگ در هفته 
سوم تشدید می شود و متاسفانه این روند تا 

پایان لیگ ممکن است خاتمه نیابد.
ممکن است عاملان این اتفاقات در استادیوم 
ها از کاری که انجام می دهند در آن لحظه 
لذت ببرند و به اصطلاح خنک شوند، اما قطعا 
»لذت بردن« از تماشای یک مسابقه فوتبال 
فرق های اساسی با اتفاقات این چنینی دارد. 
و  تنهایی  به  رفتن«  »سینما  که  همانطور 
بدون همراه یا همراهان خوش نمی گذرد و 
با خانواده مزه دیگری دارد، بی تردید تماشای 

مسابقه فوتبال هم در یک جمع آشنا و در 
کنار جمع مهمی مثل »خانواده« بسیار لذت 
بخش تر است. اما »خشونت« دقیقا همان 
چیزی است که معنای لذت را زیر سوال برده 
و آن را به قهقرا میبرد. به جرئت می توان آن 
را بزرگترین مانع لذت جمعی فوتبال دانست 
چرا که فضای نا امن و مسموم استادیوم ها، 
برای آن دسته از تماشاگرانی که فقط به قصد 
»تماشای فوتبال« و شرکت در غم و شادی 
تیم ها به ورزشگاه می آیند، به هیچ وجه 

خوشایند نیست. 
مدتی بود که زمزمه هایی مبنی بر آزادی 
به  ورزشگاه  به  ها  خانواده  و  زنان  ورود 
گوش می رسید و خبر ها حاکی از آمادگی 
شوراهای تامین استان ها داشت. همه چیز 
از نظر سیاسی و مدیریتی تقریبا مهیای 
اضافه شدن یک همچین تفریح سالمی به 
سبد سرگرمی های خانوار است . اتفاقی 
اجتماعی،  فعالان  دغدغه  ها  سال  که 
فرهنگی و سیاسی مملکت است که اگر 
بالاخره بعد از سال ها به وقوع بپیوندد، 
نقطه عطف مهم و تاثیرگذاری می تواند در 
تاریخ ورزش ما به خصوص فوتبال شکل 
شرایط  در  اساسی  مساله  دو  اما  بگیرد. 

فعلی وجود دارد.

اول آن که با چنین شرایطی که فضای برخی 
همچون  هایی  شهر  در  ما  های  استادیوم 
»تهران«، »اهواز« و »تبریز« دارد به خصوص 
زمان هایی که پرسپولیس یا استقلال یک 
طرف قضیه باشند، چگونه می توان امنیت 
»جانی« و البته »روانی« خانواده ها را تضمین 
کرد؟ تماشاگری که از دقیقه 1 تا دقیقه 90 
فحاشی می کند و با رفتاری توجیه ناپذیر به 
سنگ پرانی و کندن صندلی مشغول می شود 
را چگونه می توان از حاشیه امنیت خانواده ها 
دور نگه داشت؟ تا وقتی چنین معضل بزرگی 
گریبان گیر استادیوم های ماست، نمی توان 
با قاطعیت از زمان مهیا شدن شرایط ورود 
خانواده ها به ورزشگاه سخن به میان آورد 
و هیچ بعید نیست به همین دلیل، پروژه ای 
که تا نزدیکی مجوز هم پیش رفته است، به 
یک باره از جانب مسوولین لغو شود و باز هم 

عقب بیفتد. 
از این گذشته مساله دوم این است که اگر در 
همین روز ها مجوز ورود زنان به استادیوم 
صادر شود و بخواهیم بزودی شاهد عملی 
شدن آن باشیم، چگونه از تاثیرات مخرب 
بر  ها  استادیوم  در  »خشونت«  معضل 
کانون گرم خانواده جلوگیری خواهد شد؟ 
برای مثال اگر در همین دیدار هفته سوم 
استقلال تهران برابر تراکتورسازی خانواده 
چنین  ماحصل  داشتند،  حضور  نیز  ها 
تفریحی چه چیزی جز ترویج خشونت و 
فحاشی می تواند باشد؟ به تازگی صحبت ها 
نشان از تلاش برای تعبیه »جایگاه خانواده« 
در استادیوم ها دارد. اتفاقی که شاید بتواند 
به کاهش ارتباط میان خانواده ها و تماشاگر 
نما های خشونت طلب کمک کند، اما قطعا 
باید فکری نیز به حال فضای مسموم برخی 

استادیوم ها بشود. 
ورود زنان به ورزشگاه حق طبیعی و مسلم 
آن هاست چرا که اساسا »لذت بردن« به 
هیچ وجه جنسیت نمی شناسد و تا همین 
شهروندی  حق  این  جلوی  که  هم  حالا 
آن ها گرفته می شود، ظلم بزرگ و البته 
جبران ناپذیری شده است. اگر در این سال 
آقایان  اختیار  انحصارا در  ها  استادیوم  ها، 
بوده است، پس آماده سازی شرایط حضور 
زنان نیز وظیفه ما آقایانی است که از آن 
درست استفاده نمی کنیم و آلودگی روانی 
را به رگ های فوتبال تزریق کرده ایم. اما 
ماهی را هر موقع از آب بگیریم تازه است. 
از همین حالا برای سالم نگه داشتن روح 

فوتبال تلاش کنیم. 

دنیای هوادار از ضعف یا دسیسه های فرهنگی
 در استادیوم ها گزارش می دهد

چشم بانوان به درهای »آزادی!« 

گرشاسبی : در مجموع سه بدهی خارجی داریم
مدیرعامل پرسپولیس در مورد بدهی های این باشگاه اعلام کرد فعلا فقط سه مورد 

بدهی خارجی داریم که به گابریل، نیلسون و بنگستون است. ما با این سه بازیکن توافق 
کردیم تا به صورت اقساطی پول آنها را پرداخت کنیم و قسط اول را هم پرداخت 

کرده ایم. در کل تقریبا به این سه بازیکن حدود 315 هزار دلار بدهکاریم.

خداداد عزیزی یک جلسه محروم شد
خداداد عزیزی، سرمربی تیم سپید رود رشت به دلیل رفتار غیر ورزشی، اهانت به داور 

که منجر به اخراجش شد و خودداری از دستور داور، به یک جلسه محرومیت از همراهی 
تیم خود و پرداخت 50 میلیون ریال جریمه نقدی محکوم شد. این رای قطعی است. 

سپیدرود نیز به پرداخت 150 میلیون ریال جریمه نقدی محکوم شد.

پیشنهاد رئال مادرید برای جذب پیانیچ رد شد
هافبک بوسنیایی بیانکونری به شدت مورد توجه باشگاه هایی همچون چلسی و 

منچسترسیتی قرار داشت و حالا رئال مادرید نیز به صف مشتریان او پیوسته است. 
توتو اسپورت ادعا می کند پیشنهاد 60 میلیون یورویی لوس بلانکوس برای خرید 

پیانیچ رد شده است.

داوید سیلوا از فوتبال ملی خداحافظی کرد
داوید سیلوا اعلام کرده تصمیم به خداحافظی از فوتبال ملی گرفته است. سیلوا که 

در ترکیب اسپانیا برای جام جهانی 2018 روسیه حضور داشت در 125 بازی ملی 
موفق شد 35 بار برای لاروخا گلزنی کند.  سیلوا سال 2006 نخستین بازی ملی خود 

را انجام داد و همراه با اسپانیا فاتح جام جهانی 2010، یورو 2008 و 2012 شد. 

ترابزون اسپور قید خرید پورعلی گنجی را زد
مساله این بوده است که باشگاه از وی خواسته تا تعهد کند در طول فصل علاوه بر 

بازی در پست مدافع میانی در پست هافبک دفاعی هم ایفای نقش کند که مدافع تیم 
ملی فوتبال کشورمان درخواست دستمزد بیشتری کرده که مورد موافقت ترابزونی ها 

قرار نگرفت.

دخیا در آستانه تمدید قرارداد با منچستریونایتد
رسانه های انگلیسی همچون گاردین و بی بی سی مدعی هستند که داوید 

دخیا به زودی قراردادش را با شیاطین سرخ تمدید می کند. گفتنی است حقوق 
هفتگی دخیا در قرارداد جدیدش به 200 هزار پوند در هفته خواهد رسید و 

او بیشترین حقوق را بین دروازه بانان لیگ برتر انگلیس دریافت می کند.

از ایران تا جهان فوتبال
بعضی ها داغشو دوست دارن 

بازگشت قضاوت فغانی در لیگ برتر
اسامی داوران هفته چهارم لیگ برتر فوتبال از سوی کمیته داوران اعلام شد. قرار 

است پس از گذشت 3 هفته از لیگ ، علیرضا فغانی، داور پر افتخار کشور مان، از این 
هفته کار خود را آغاز کند. او دیدار سپیدرود رشت برابر پدیده را با کمک »محمد رضا 

مدیر روستا«  و »مهرداد نجفی« در ورزشگاه سردار جنگل سوت خواهد زد.

نشتی  فرهنگ

مدیران تماشاگرِ تماشاگر نما پرور
یک  چیزی  هر  از  قبل  »فوتبال«   - سیفی  محمدحسین 
ورزش است و بی تردید تماشای یک مسابقه ورزشی هیچ 
هدفی جز »سرگرمی« نمی تواند داشته باشد. اما در کشور 
ما برخی استادیوم های فوتبال را با چاله میدان اشتباه گرفته 
اند و به جای تماشای مسابقه تنها به فحاشی و سنگ پرانی 
به هواداران رقیب می پردازند. اتفاقي که هر بار با افتادن آن، 
خسارات مالي و جاني قابل توجهی براي هر دو طرف درگیری 
به بار مي آورد. مساله دردناک تر هم جایی است که نه تنها 
هیچ نیرو و عزم جذبي براي مقابله با این اتفاقات وجود ندارد، 
بلکه از طرف مسئولان و مدیران فوتبالي این کشور پنهان هم 

مي شوند !
»تماشاگر نما« واژه بسیار آشنایی برای فوتبال ماست. همواره 
پس از چنین شرایطی مدیران فوتبالی خودشان را پشت این 
واژه  پنهان می کنند و تقصیر ها را از گردن خود بر می 
استان خوزستان  فوتبال  دارند. جمله عجیب رئیس هیئت 
را به یاد بیاورید تا متوجه منظور بنده بشوید. »عبدالکاظم 
طالقانی« در مصاحبه ای پس از بازی این اتفاقات را »عادي« 
و »سطح پایین« توصیف کرده بود و در ادامه تاکید کرده بود 
که تماشاگر نماها همه جای دنیا حضور دارند. نمونه بارز یک 
فرار به جلو که سناریوی تکراری تمام مدیران فوتبالی این 

کشور است.
 آیا حتما باید چنین اتفاقاتي کشته بدهد تا به خودمان بیایم؟ 
وقتی می توان با یک ساز و کار ساده مثل »الکترونیکی« 
شدن بلیت فروشی و در نتیجه احراز هویت تمام تماشاگران، 
»تماشاگر نماها« را شناسایی و از ورود چند باره آن ها به 
استادیوم جلوگیری کرد، چرا در عملی شدن آن تعلل به 
خرج می دهیم؟ هیچ بعید نیست که اگر تدبیري اندیشیده 
نشود، این ماجراها نه تنها تشدید شود بلکه در نهایت به 
تلفات جاني نیز ختم شود. بی تردید، نقش ما مردم نیز در 
این درگیری ها بسیار پر رنگ است و از همین جهت است 
که دود آن بیشتر از همه در چشم خودمان می رود. دودی 
مسابقه  یک  تماشای  شده  مال  لگد  فرهنگ  از  ناشی  که 

فوتبال بلند می شود.
ناگفته نماند که باشگاه ها نیز در این شرایط می توانند کمک 
عوامل  تر  جمع  حواس  با  باید  ها  آن  باشند.  فوتبال  حال 
تحریک آمیز میان هوادارانشان را رصد کنند و از طریق لیدر 
هاي رسمي باشگاه، به آرام کردن جو استادیوم ها بپردازند تا 
از رخ دادن فجایع این چنینی که فقط لذت فوتبال را به ورطه 
مي کشاند، جلوگیري کنند. قطعا همه چیز مستلزم یک خرد 
جمعی و همکاری همگانی و البته خویشتنداری بیشتر خود 
مردم است تا برای همیشه چنین لکه ننگ بیهوده ای را از 

استادیوم های کشور پاک کنیم.

یادداشتیادداشت

چقدر و تا به کی؟ 
سال افزون سر مشق 

استعدادهای جوان

تنها بازیکنی که از فهرست اعزامیان 
به جاکارتا خط خورده است فرهاد 
سال افزون است. پاسور 198 سانتی 
که  متاسفانه  کرمانشاه  اهل  متری 
دیار  پوش  ملی  نسل  آخرین  انگار 
بیستون است. استانی که هر دور، نیم 
دو جین بازیکن به تیم ملی می داد و 
دیگر دچار ایست قلبی شد، به شدت 

نیازمند احیاست.
سال افزون زمانی که از نظر سن شناسنامه ای 17 سال داشت با 
حمایت »ست کوویچ« مربی معروف صربستانی همزمان در سه 
رده سنی تیم ملی بازی کرد، ولی به قول مربیان وطنی قدیم 
سوخت . هر چند بعد از چند دوره کم  محلی دوباره به تیم ملی 
دعوت شد ولی هرگز به یک پاسور تراز اول تبدیل نشد، چرا که 
سلسله مراتب رسیدن به تیم ملی را طی نکرد و در سایه مهدی 
مهدوی و سعید معروف قرار گرفت و حالا هم محمد طاهر وادی 
او را کنار زد. آری او به یقیین  بعد از کاپیتان، پخته ترین پاسور 
حال حاضر است. اما اینکه  چرا استعدادهای  کم  نظیری مانند 
سال افزون شکوفا نشده اند و اینکه چرا »ایگور کولاکوویچ« به 
پاسورهای جوان اعتماد نمی کند، پرسشی است  که تاکنون پاسخی 

از گاسپادین نشنیده ایم.
 بازی های آسیایی البته که  مهم است و بعدش هم قهرمانی 
جهان و پشت بند آن ها المپیک که تجربه و جوانی کنار هم 
کارساز خواهد بود، ولی چرا لیگ جهانی را به  بازی سازهای 
جوان نداده ایم. وقتی  که تقویم دو دهه گذشته را ورق می زنیم 
چه  پاسورهای بلند بالایی که آمدند و زود رفتند و محو شدند 
چون یارای مقابله با امیر حسینی  و  سعید معروف را نداشتند 
و هیچ فرد دلسوزی نبود دنبال کار این  استعدادهای به امان 
خدا رها شده را بگیرد و از سرمایه سوزی مربیان مصرف گرای 

خارجی ممانعت به عمل آورد.
البته در این میان تشخیص پتانسیل موجود در جوهره هر بازیکنی 
بسیار مهم است  که  متاسفانه برخی از مربیان حتی »زوران گاییج« 
که با صربستان قهرمان المپیک سیدنی شده بود نیز غلط عمل 
کرد، نمی خواهیم به گذشته برگردیم و نقب به تاریخ بزنیم، اما 
حالا  نگرانی ما از بابت »مرتضی شریفی« و »صابر کاظمی« است 

که نباید اجازه بدهیم به راه تلخ رفته بروند.
 این بچه ها با استعدادهای درخشان محتاج مراقبت های فنی 
و فردی هستند، تنها قرار گرفتن  کنار تجربه داران کافی نیست، 
با اینان باید مثل یک نونهال برخورد کرد تا نسوزند و نشکفته 

پژمرده نشوند.

بعد از اینکه دو فصل قبل یعنی در فصل 
در  »منچستریونایتد«   2017-2016

اولین فصل حضور »خوزه مورینیو« 
در این باشگاه توانست با قهرمانی 
در لیگ اروپا انحصار سوپر کاپ 
های تمام اسپانیایی اروپا پس از 
3 دوره پیاپی از چنگ گاوباز ها 
شد  می  بینی  پیش  بیاورد،  در 

هم  گذشته  فصل  در  که 
اسپانیایی ها نتوانند هر 

دو جام »باشگاه های 
»لیگ  و  اروپا« 

آن  از  را  اروپا« 
و  کنند  خود 
دوباره شاهد 
سوپر  یک 

تمام  کاپ 
یی  نیا سپا ا
اما  باشیم. 

حالا نه تنها این اتفاق دوباره افتاده است، 
بلکه به شکل افراطی تر از 
پیشین  های  نمونه 
است و تحت هیچ 
ظاهرا  شرایطی 
هیچ  نیست  قرار 
جامی از »مادرید« 

خارج شود!
اگر تا پیش از دیدار 
مادرید  رئال  دیدار 
در  یونایتد  منچستر   -
سال گذشته، شاهد سوپر 
کاپ های تمام اسپانیایی 
پای  یک  حداقل  بودیم 
می  که  بود  »سویا«  آن 
مثل  دیداری  گذاشت 
تبدیل  اروپا  کاپ  سوپر 
داربی  دیدار  یک  به 
اما ظاهرا »اتلتیکو  نشود. 

مادرید« با سیمئونه کماکان قرار است 
تمام معادلات اروپا را بر هم بزند. آن ها 
در باشگاه های اروپا فصل پیش نیز بر 
خلاف تمام انتظارات حتی از گروه هم 
صعود نکردند و به لیگ اروپا رفتند و آن 
جا قدرت اسپانیا را به تمام دنیا نشان 

دادند.
در تاریخ حدودا 45 ساله سوپر کاپ اروپا  
تا پیش از سلطه اسپانیایی ها در قرن 
اخیر،  الخصوص چند سال  حاضر علی 
هیچ گاه سابقه نداشته است که دو تیم 
همشهری فاتح هر دو جام اروپایی شده 
باشند و دیدار بر سر قهرمانی این جام را 
تبدیل به یک جام خانگی کنند. حتی 
داشته  بار سابقه  دو  تنها  این،  از  پیش 
است که دو تیم از یک کشور این مسابقه 
را برگزار کنند. اولین بار در سال 1990 
و میان دو تیم آث میلان و سمپدوریا 
برگزار شد و بار دوم در 1993، این بار 

میلان در برابر پارما صف آرایی کرد.
امشب،  دیدار  از  پیش  تا 

رئال  و  بار   2 اتلتکیومادرید 
به  موفق  بار   4 مادرید 
در  قهرمانی  عنوان  کسب 
تفاوت  اند.  این جام شده 
این جام  البته  که  بزرگی 
برای رئال دارد، این است 

ها  آن  که 
و  بارسلونا 
میلان را با 5 

قهرمانی بالاتر 
می  خود  از 

این  قطعا  بینند. 
دو  انگیزه  مساله 

چندان برای لوس 
خواهد  بلانکوس 
این  پیروز  تا  بود 

رقیب  و  شود  نبرد 

سنتی اش را در این جام نیز پشت سر 
بگذارد. امشب و در کشور 
است  قرار  استونی، 
اولین  جام  این  که 
خودش  »دربی« 
غول  دو  میان  را 
تجربه  مادریدی 
این  قطعا  و  کند 
جام هم مانند باشگاه 
و  اروپا  های 
لیگ اروپا، از 
ید  ر د ما
ج  ر خا
هد  ا نخو

شد.

اولین دربی تاریخ سوپرکاپ اروپا

اروپا زیر سلطه مادریدی ها

تیم چهار نفره ژیمناستیک کشورمان از 
جمله نخستین گروه از کاروان اعزامی به 
هجدهمین دوره بازی های آسیایی بودند 
که روز دوشنبه تهران را به مقصد جاکارتا 
سامان  کیخا،  رضا  سعید  کردند.  ترک 
مهدی  و  نژاد  محمدرضا خسرو  مدنی، 
احمد کهنی به همراه محمدرضا خیرخواه 
را  اعزامی  نفرات  جمع  مربی  عنوان  به 
تشکیل می دهند. این نفرات، مسابقات 
خود را از روز چهارشنبه 31 مرداد ماه 
آغاز خواهند کرد و انتظار آن است که تیم 
و نفرات ژیمناستیک ضمن بهبود جایگاه 
تیمی حداقل یک مدال آسیایی نیز برای 

کشورمان به ارمغان آورند.
این مهم مورد تاکید مسئولان ورزش نیز 
قرار گرفته و دکتر سلطانی فر طی بازدید 

قهرمانان خطاب  آماده سازی  اردوی  از 
به زهرا اینچه درگاهی رییس فدراسیون 
یادآور شده که توقع از ژیمناستیک کسب 
حداقل یک مدال و ارتقا عنوان هشتمی 

دوره قبل است. 
در واقع وزارت ورزش با این امید و توقع 
تعداد نفرات اعزامی این رشته پایه را به 
بتوانند  آنان  که  داد  افزایش  نفر  چهار 
علاوه بر کسب مدال در مجموع تیمی 
نیز موقعیت خود را در بازی های آسیایی 
تحکیم بخشند. رویدادی که تفاوت های 
قاره ای  با رقابت های معمولی  فراوانی 
دارد و کسب مدال در این مسابقات ارزش 
و اهمیت ویژه خود را دارد اما با توجه به 
اینکه پیشاپیش سعید رضا کیخا موفق به 
کسب مدال برنز آسیا شده بنابراین انتظار 
می رود این ژیمناست خوب کشورمان 
بار دیگر در وسیله تخصصی خود یعنی 
دارحلقه بتواند دومین مدال را از آن خود 
کند هرچند به قول خودش چنان اعصاب 
و روانش را به هم ریخته اند که انگیزه 
و اشتیاق کافی برای دستیابی به مدال 

ندارد!

سعید کیخا: حرف ها را بعد از جاکارتا 
می زنم

آسیایی  مدال  کسب  اول  شانس 
آنکه  ژیمناستیک طی مصاحبه ای بی 
اعلام  باشد  برده  نام  کسی  از  صراحتا 
کرده: طی حضور در اردو به اندازه چند 
سال فشار روانی تحمل کرده اما فعلا به 
سبب انسجام تیمی و مسابقات پیش رو  

سکوت می کنم. 
وی تلویحا  این نکته را نیز تاکید کرده که 
در زمان مناسب پس از بازی های آسیایی 

ناگفته ها را خواهد گفت. 
در خصوص چگونگی تحلیل از این قهرمان 
و  بودیم  کرده  ذکر  را  نکاتی  گذشته  در 
اکنون در آستانه المپیک آسیایی به این 
مطلب نمی پردازیم با این وصف به این 
مقدار بسنده می کنیم که بی تدبیری و 
نامهربانی در حق ورزشکاری که امید اول 
مدال ژیمناستیک محسوب می شود به 
هیچ عنوان قابل توجیه نیست، خصوصا 
وقتی این کم لطفی و بی توجهی از سوی 
کسانی صورت می گیرد که باید مجموعه 
ژیمناستیک کشور را مدیریت کنند! در 

ارزنده  این ژیمناست  امیدواریم  هر حال 
مدال  دومین  به  جاکارتا  در  کشورمان 
آسیایی خود دست پیدا کند اما همانطور 
که خود او اشاره کرده و ما نیز  پیش تر 
علاقه مندان این رشته را در جریان قرار 
سوی  از  که  هایی  لطفی  کم  ایم،  داده 
خودی ها نسبت به وی روا داشته شد از 

سوی غریبه ها مسبوق به سابقه نیست.
مدال  شانس  قهرمان  این  به  آنکه  جای 

و  روحی  نظر  از  را  او  و  داده  انگیزه 
بزرگی  رویداد  در  روانی جهت حضور 
کنند،  آماده  آسیایی  های  بازی  چون 
کاری کردند تا همان میزان اشتیاق  و 
انگیزه نیز در وجود وی کشته شود. در 

هر صورت چه سعید کیخا و دیگر اعضای 
تیم اعزامی به مدال برسند و چه توفیقی 

نداشته باشند یک واقعیت 
را نمی توان از نظر دور 
داشت که ورزش پایه 
ژیمناستیک  مادر  و 
ترقی   و  رشد  برای 
مدیری  نیازمند 

توانمند، با تجربه 
های  ایده  با 

فراگیر است.
نمی توان با 

کشیدن 
دایره 

محدود خودی و کنار
و  تجربه  با  نیروهای  اکثریت  گذشتن   
کارآمد ادعای گسترش و موفقیت داشت. 
اتحاد  و   همگرایی  عصر  در  و  امروزه 
کوبیدن بر طبل منیت ها و خود محوری 
جوابگوی نیاز یک جمع بزرگ چند صد 
هزار نفری نیست. در این باب پس از بازی 
بیشتر  آسیایی  های 

خواهیم نوشت.

شانس مدال ژیمناستیک بازی های آسیایی:

روحیه ای برای مسابقه ندارم!

محمدرضا کاظمی

جمشید حمیدی

محمدحسین سیفی


